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Onderwerp:  Voordracht Ongestoorde Logistieke Verbinding (OLV) 

Greenport Aalsmeer 

 

 

Advies commissie M&F: 

De Voordracht Ongestoorde Logistieke Verbinding (OLV) Greenport Aalsmeer als hamerstuk wordt 

doorgeleid naar PS van 4 februari 2019 

 

Uittreksel van het concept-verslag M&F 21-01-2019: 

5b. Voordracht Ongestoorde Logistieke Verbinding (OLV) Greenport Aalsmeer 

De heer Van Hooff (PVV) zegt dat de PVV akkoord gaat. De voordracht mag een hamerstuk zijn. 

 

Mevrouw Kirch (VVD) begrijpt dat er nu zowel een voor- als een achteruitgang komt. Daarbij moet 

rekening worden gehouden met venstertijden. Hoe gaat dat met handhaven? 

 

De heer Leever (ONH) constateert dat de Greenport Aalsmeer van groot economisch belang is. Als 

zodanig staat ONH er dus positief tegenover. In 2010 is al 3 miljoen euro beschikbaar gesteld voor dit 

project. Het project wordt pas acht jaar later in uitvoering genomen. De reserve voor dit project is 

opgelopen tot 14,3 miljoen euro. Moet het project aanbesteed worden en zo ja wanneer? Of lopen de 

kosten nog verder uit? 

 

De heer Den Uyl (PvdA) meldt dat de PvdA akkoord gaat met de voordracht. 

 

De heer Hietbrink (GL) is benieuwd of in het vervolgproces nog een bestemmingsplan moet worden 

opgesteld om de ontsluiting mogelijk te maken. 

 

De heer Tijssens (D66) meldt dat de voordracht, wat D66 betreft, een hamerstuk mag zijn. 

 

Mevrouw Terlouw (CU-SGP) vertelt dat de CU-SGP een onderbouwing van nut en noodzaak van het voorstel 

mist in de voordracht. Hoe is het onderhoud geregeld?  Wat zijn de kosten en voor wiens rekening komen 

de onderhoudskosten? 

 

De heer De Graaf (CDA) vraagt of de CU-SGP ervan op de hoogte is dat het bedrijfsleven 

participeert in de financiering voor deze ontsluiting. Geeft dat niet heel nadrukkelijk aan hoe groot 

de noodzaak is? Het plan is in 2010 vastgesteld. De bloemen- en plantenexport is sindsdien met 

20% gegroeid. 

 

De heer De Graaf (CDA) vraagt of het project sneller kan worden uitgevoerd dan de beoogde opschuiving 

in het PMI. 
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Gedeputeerde Post:antwoordt op de vraag van de VVD over het handhaven van venstertijden dat dit Flora 

is samen met de gemeente. 

ONH vroeg of dit project echt nodig is. Het antwoord is ja.  

Er is geen bestemmingsplan nodig. Dat is allemaal al geregeld. 

Het onderhoud is meegenomen in de plannen. De achterkant komt in eigendom van de gemeente en dat 

wordt door de gemeente onderhouden. De voorkant komt in eigendom van de provincie. De provincie 

zorgt hier voor het onderhoud. 

Op de vraag van het CDA of het sneller kan moet de gedeputeerde antwoorden dat dit helaas niet 

mogelijk is. Het duurde enige tijd voordat partijen er met elkaar uit waren. De gedeputeerde is blij dat op 

de valreep, voor de verkiezingen, overeenstemming is bereikt. Er wordt zo snel mogelijk aan de slag 

gegaan.  

 

Tweede termijn: 

 

De heer Leever (ONH) vertelt dat in 2010 3 miljoen euro was begroot en nu staat de begroting op 14,3 

miljoen euro. Wanneer is de aanbesteding?  Wanneer wordt gestart? 

 

Mevrouw Terlouw (CU-SGP) hoort ook graag wat de kosten voor het onderhoud zijn. 

 

Gedeputeerde Post legt uit dat het plan dat nu voorligt, in 2010 niet voorlag. Toen was er sprake van een 

totaal ander plan.  Nu wordt een extra achteruitgang en extra ruimte aan de voorkant gerealiseerd. Er 

komt een vrij liggende baan. Toen kreeg het project geld van het toenmalige ministerie van EZ.  Dat geld 

wordt nu hiervoor ingezet.  De plannen zijn uitgebreid. Het resultaat is een echte ongestoorde logistiek.  

Dit is een raming. Een raming draagt een bepaalde mate van onzekerheid met zich mee. Hoe scherper het 

plan wordt, hoe scherper de raming. Voor de achteruitgang krijgt de gemeente subsidie. De gemeente 

voert het werk uit. In de uitvoering is de gemeente dan ook verantwoordelijk voor het risico van minder of 

meer kosten. Datzelfde geldt voor de provincie aan de voorkant. 

De daadwerkelijke kosten zijn bekend als het resultaat van de aanbesteding bekend is. Er kan altijd sprake 

zijn van meer kosten door het aantreffen van bijvoorbeeld een bom uit WO II of vervuiling.  

4% van de investeringskosten wordt grosse modo als onderhoudskosten meegenomen in de begroting. 

 

De voorzitter  constateert dat de voordracht als hamerstuk kan worden doorgeleid naar Provinciale 

Staten. 

 

 


